
Frogn Næringsråd 
Årsmøte 2025



Dagsorden årsmøte 24. april 2025, 
Sjørstjerna kl. 18

Til behandling foreligger følgende saker

▪ Konstituering 

▪ Godkjenning av innkalling 

▪ Valg av møteleder 

▪ Valg av referent 

▪ Valg av to til å underskrive protokollen

▪ Situasjonsbeskrivelse av FNR

▪ Styrets beretning

▪ Regnskap for driftsåret 2024 
og budsjett for 2025

▪ Innkomne saker

▪ Fastsettelse av kontingent

▪ Valg av nytt styre
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Årsberetning 2024

Styret har bestått av følgende personer

▪ Steffen Hellesøe: Leder

▪ Knut Oscar Nordby: Nestleder
- i tillegg Eiendom fra 21.4.2024

▪ Monica Schau Eriksen: Detaljhandel

▪ Sindre Sandberg: Eiendom frem til 21.4.2024 

▪ Hanne Elviken: Helse og velvære

▪ Roald Selstad: Håndverk

▪ Elisabeth Frøberg: Kunst og kultur 
- frem til 14.10.24

▪ Maria Enstad: Servering

▪ Rikke Øen: Adm
- i tillegg Kunst og Kultur fra 14.10.24
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Situasjonsbeskrivelse FNR

▪ Mål fra 2018

▪ Hvor er vi i dag



2024 har vært et år med stor aktivitet

▪ Det har i vært avholdt 10 styremøter, 1 workshop, 9 lunsjmøter, 6 frokostmøter, samt jevnlige 
møter med Frogn kommune ved Ordfører, Kommunedirektør og leder for Kultur og Næring

▪ Deltatt på møte med «Mysenregionen» vedr oppbygging av iDrøbak sammen med Turistsjef

▪ Vi har hatt 4 næringsrådsamlinger 

▪ Lunsjmøtene er regi av gruppen Eiendom med tema rundt eiendom, samt noe bygg og 
byggesaker

▪ Det er i dag Frogn kommune ved Turistkontoret som administrerer frokostmøtene i samarbeid 
med FNR

Årsberetning 2024 forts.
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▪ FNR opplever et godt samarbeid, respons og støtte fra Frogn kommunes politiske og 
administrative miljø. Et samarbeid der man jobber for å løfte hverandre og for å ta tak i viktige 
saker for næringslivet

▪ FNR har 198 (191) betalende bedrifter 

▪ Medlemsmassen i FNR er variert, og det er god respons på aktiviteter som avholdes i FNR regi

▪ I 2024 har vi hatt 14 utmeldelser
- Utmeldelser består i hovedsak av bedrifter som har flyttet, gått konkurs eller ikke betalt 
medlemsavgift de siste to år, og som styret har valgt å fjerne fra listen

Årsberetning 2024 forts.
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▪ Detaljhandel: 51 (59)

▪ Eiendom: 29 (34) 

▪ Håndverk: 20 (20)

▪ Tjeneste: 12 (12)

▪ Turisme/Fritid: 12 (9) 

▪ Service: 9 (7)

▪ Personlig/annet: 8 (9) 

▪ Servering: 7 (7) 

▪ Forening 7 (6)

▪ Helse/Velvære/Idrett: 6 (7) 

▪ Landbruk: 4 (3) 

▪ Grafisk design: 2 (2)

▪ Media: 2 (2)

▪ Produksjon/engros: 2 (2)

▪ Internasjonalt 1 (1)

▪ Offentlig: 1 (1)

Medlemmene våre representerer
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I 2024 har FNR hatt fokus på

▪ Fortsette samarbeide med Frogn kommune

▪ Etablering av iDrøbak
- Ferdigstilt ny nettside for iDrøbak som er en veilederside for hvordan tagge arrangementer 
@idrøbak / #idrobak.no som kommer frem på våre Facebook- og Instagramsider

▪ Fokus på å få til et godt samarbeid og informasjonsflyt mellom våre grupper

▪ Jobbet aktivt med å informere om og markedsføre FNR ut mot våre medlemmer. 
Vi har sendt ut 6 Nyhetsbrev, oppdaterer jevnlig Facebook og hjemmeside

▪ Frokostmøter i regi Turistkontoret (samarbeid med FNR) på Akvariet med relevant informasjon

▪ Lunchmøtene (Eiendom) på Kumlegaarden

▪ Nettverksbygging

▪ Samkjøring med NHO og næringsforeningene i Follo
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Gjennom 2024 har styrerepresentanter gjennomført

▪ Deltatt på Budsjettseminar med presentasjon av FNR for kommunestyre 28. mai på Musikkens 
og frivillighetens hus

▪ 2 Styringsgruppemøte med Merket for bærekraftig reisemål

▪ Avholdt møte mellom FNR og kommuneledelsen vedr samarbeidsavtale mellom Frogn kommune 
og FNR

▪ Deltatt på åpent informasjonsmøte Frogn kommune – FNR

▪ Avholdt 2 møter med Frogn kommune på veiene av eiendomsgruppen (Knut)

▪ 5 telefonmøter med Frogn kommune  med Kommunalsjef kultur og næring (Knut og Steffen)

▪ Møte med Turistsjef og Kommunalsjef kultur og næring vedr iDrøbak

Kommunikasjon med Frogn kommune
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Faggrupper presenterer

FNR jobber for å styrke faggrupper med team som kan bidra på tvers av bedrifter for å løfte hele 
bransjer. Områder der slikt arbeid er i god gang eller påstartet.

Vi ønsker å bygge flere faggrupper og styrke de som allerede er etablert og oppfordrer 
medlemsmassen til å engasjere seg. 

▪ Detaljhandel

▪ Servering

▪ Kunst og kultur 

▪ Eiendom 

▪ Håndverk

▪ Helse og fritid

▪ Reiseliv
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Detaljhandel Sentrum 2024

▪ I 2024 har vi fortsatt med møter med turist, næring og 
kultur i kommunen, der vi til enhver tid går igjennom 
saker som berører Drøbak sentrum. Vi har også gått 
igjennom saker som tas opp på frokostmøtene.

Vi har arrangert to «Kveldsåpent i sentrum» med stor 
suksess.

Sentrum har fortsatt møter ang pappsortering på 
Bankløkka, som nå er blitt fjernet for bedrifter. Pga
brannfare er det ikke enkelt å plassere konteinere for 
papp i sentrum i nærheten av gammel bebyggelse.

▪ Vi har bestilt juletrær til næringsbygg, og for andre år på 
rad har vi avholdt en konkurranse for å få fine 
julepyntede vinduer i sentrum. Dette var vellykket og 
mange var med, og Frk. Getz fikk en pris for fineste 
vindu, som ble utlevert på julegateåpningen. Vi delte ut 
godteposer ca 700 stk.

▪ Vi har hatt treff i gruppen med pizza og vin på 
Turistkontoret sitt møterom, en veldig hyggelig kveld.

▪ Avholdt møter med Drøbakfestivalen for å finne en gøy 
måte å sammarbeide festival med handel.

▪ Detaljhandel i styret har vært med på møter i regi av 
kommunen om bærekraftig reisemål, der vi ser på beste 
løsninger for turisme i kommunen. Disse møtene 
fortsetter i 2025.

▪ Vi har satt fokus på en dårlig planlagt sommertrafikk og 
lite parkering i sentrum, dette skulle være godt planlagt 
men må gjøres bedre sommeren 2025. Vi påpeker 
mangelen på skilting i sentrum som fører til mange 
uheldige situasjoner og irriterte besøkende.
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▪ Vi vil ha ca 6 formøter der vi ser på viktige saker som 
må behandles i kommunen. Da ser vi også på saker 
som skal tas opp på frokostmøtene. 
- Det er planlagt ca 6 frokostmøter.

▪ Vi ønsker fortsatt å få opp engasjementet i gruppen, 
og det jobbes nå med en undersøkelse på hvordan 
sentrum kan drives bedre sammen.

▪ Kveldsåpent og felles arr i sentrum vil fortsette.

▪ Det er planlagt 4 styringsgruppemøter med tema 
Merket for bærekraftig reisemål i Frogn. 

▪ Vi kommer til å jobbe med arrangementer sammen 
med  kommunen og har planer om flere tiltak for å 
skape liv i sentrum, her kommer vi til å sette fokus på 
skuldersesonger.

▪ Vi fortsetter møter og planlegging om hvordan vi, 
sammen med Drøbakfestvalen, kan lage liv og røre 
rundt festival og handel.

▪ Satser på sommertreff for handel og restauranter, 
dette forutsetter at det blir nok påmeldte. 

▪ Så kommer julen og vi er med på planlegging av 
julehygge på torget sammen med kommunen. 
Vi vil dele ut godteposer med nisser og gøy.

Detaljhandel Sentrum, planer for 2025
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Servering 2024

▪ 5 møter på Messenger og 1 møte på Kumlegaarden

▪ Vi har hatt møte med turistkontoret 1 gang i måneden og frokostmøte annen hver måned

▪ Deltatt på Næringslivsdagene i Follo 2024

▪ Gruppe servering har drøftet muligheter for hvordan man kan samarbeide for å gjøre byen mer 
attraktiv og spennende. I samråd med turistkontoret har vi blitt enige om å lage en «Spis ute» uke 
42, i den stille perioden for næringen, med varierte tilbud fra de forskjellige utestedene

▪ Deltatt på vegne av gruppen med Hanne Løkka og Mari Bareksten på en gård i nordre Frogn for å 
se på samarbeid rundt lokal produsert mat « kortreist

▪ Ellers så har det vært en tøff periode i bransjen, så det har vært litt vanskelig å holde tråden, 
grunnet både konkurser og avvikling.
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Servering  planer for 2025

Gruppen ønsker å samarbeide med vara, Eva Tenden, i håp om at man sammen kanskje klarer å få til en 
mer effektiv gruppe.

Vi satser på møter hver måned, og at utestedene etterhvert kobler seg mer sammen, for så å få mer 
attraksjon til byen.
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Kunst og kultur 2024
For det meste arrangementer i regi av Drøbak Kunstnerforum

Mars 2024 - Ny giv for Drøbak kunstnerforum med tanke 
på å bli mere aktuelle i tiden vi lever i. Vi ønsker, i tillegg 
til å være et visningssted for visuell kunst og bøker, og å 
være en kulturell møteplass for byens befolkning.

Gjennom å arrangere debatter, foredrag og workshops 
for voksne og barn/ungdom ønsker vi å belyse ulike 
aktuelle tema.

2024 har vi arrangert:

▪ Animasjonsverksted for barn

▪ Videomanipulasjon og virkelighet- foredrag for barn 
og ungdom

▪ Påskeverksted for barn

▪ Konsert og utstilling «Ny giv»

▪ Lys i mørke - konsert

▪ Forfatterforedrag om tema som æresvold, 
flyktningekrisen i middelhavet og Ukraina sin historie

▪ Forumet har deltatt på kommunens arrangement som 
Kulturglimt og julegateåpning sammen med andre 
næringsdrivende og frivillige

▪ Medlemmer fra forumet har i samarbeid med Frogn 
kommune og alle skolene i Frogn laget en stor 
skulptur i forbindelse med Pridemarkeringen i Frogn

▪ Vi har jobbet med plattformen Galleriene i Drøbak for 
å markedsføre alle galleriene i byen, på sider som Visit
Drøbak Oscarsborg og Visit Oslo. Drøbak er en 
kulturby så det er viktig å få inn publikum også utenfor 
Drøbak.

▪ Flere møter med kommunen
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Kunst og kultur, planer for 2025

▪ Flere aktuelle utstillinger og foredrag, filosofikafe, litteraturuker, film og fotouker

▪ Prosjekt for barn i samarbeid med Frogn kommune og den kulturelle skolesekken

▪ Representant for kunstgruppen i FNR måtte trekke seg fra sitt verv av personlige årsaker, men har 
funnet en erstatter som vil fungerer som kontaktperson for gruppen inn til styret. Denne personen 
vil delta i styremøter når gruppen har behov for det
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Eiendom 2024, planer for 2025

▪ Totalt 9 lunsjer i 2024. Formålet med lunsjene er å samle eiendomsutviklere og andre personer 
i kommunen med innflytelse for å møte kommuneledelse sammen med de politiske lederne

▪ Eiendom deltatt på 4 samlinger i fellesskap i Follo og 2 byggesaksmøter på Nesodden

▪ 2 møter med Kommunedirektør sammen med eierne av Råkeløkka og Essomtomten

▪ Videre fikk vi vedtatt innsettelse av takvinduer i Lindtruppbakken

▪ Deltatt på TV aksjonen

▪ Deltatt på folkemøter med kommunen 

▪ Deltatt på frokostmøter 

▪ Støttet opp om aksjonen vedr. Biblioteket

2025

▪ Fortsette med lunchmøter + annet
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Håndverk 2024, planer for 2025

Håndverkergruppen i FNR har hatt et startår, med første oppstartsmøte høsten ’24 på DGB, og med oppfølging i januar ‘25 
på Kumlegaarden

Møtet i januar ble arrangert som et treff og hadde 13 møtende + repr. fra styret. Hensikten har vært å bli kjent, drøfte felles 
interesser og potensielle områder man kan samles om. Det har vært en fin mottagelse og mange håndverksgrupper/ firmaer 
er representert

Av saker som har vært oppe til drøfting nevnes:

▪ muligheter for rammeavtale med kommunen, erfaringer med det

▪ hva betyr utbyggingsplanene for Seiersten-Dyrløkke for evt. oppdragsmengde

▪ synliggjøring av lokale håndverkere og våre tjenester

I oppstarten har vi prioritert å etablere treffpunkt, der det viktigste har vært å bli kjent. Vi har også tatt opp – på oppfordring 
fra varaordfører – muligheten for synliggjøring i årets Borgertog på 17. mai. Dette har vi valgt og ikke gjennomføre i år, da 
det er utfordringer med å måtte stille med egne vakter toget, som må på kurs på forhånd

Neste store aktivitet blir et sosialt håndverkertreff på Veteranhuset (Husvik) i løpet av våren ‘25. Møte er planlagt etter 
Generalforsamlingen og vi kommer tilbake med aktuelle datoer (mai eller juni)

Vi vil også komme med info om møter som kan gjennomføres over sommeren
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Helse og velvære 2024, planer for 2025

▪ Deltatt på seminar med tema: Alders vennlig Norge i 2024

▪ Deltatt på Næringslivsdagene i Follo 2024

▪ Deltatt på frokostmøter

▪ 2025: Fokus på å finne samarbeidspersoner for å samle og bygge opp gruppen 
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Innkomne saker er innspill til kandidater til styret og vil bli behandlet under valg

▪ Fra FNR styret: to innstillinger til styret

1: Anders Pedersen, Drøbak City, Amfi, 2 år

2: Knut O. Nordby, Nestleder, 1 år

▪ Fra  gruppen Eiendom: Mikal Rhode som representant til styret, 2 år

▪ Fra gruppen Kunst og Kultur: Sven Halvorsen foreslås som ny gruppeleder, uten styreverv, men som 
representant til styret i FNR, og møter ved behov fra gruppen

Innkomne saker
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Regnskap 
for driftsåret 
2024
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Styret ønsker en forenkling av dagens kontingentutregning, og foreslår at tre satser for 2025, på sikt 
kun to.
Begrunnelse er følgende:

▪ 800,- for enkeltstående bedrifter med feks kun én ansatt. Det bør være en lav terskel for å kunne 
melde seg inn.

▪ 1.000,- er for de som tidligere har vært 800,- men som skal opp til 1.400,- uten å gjøre «hoppet» 
for stort

▪ 1.400,- er for bedrifter med flere ansatte og for de bedrifter som «henter ut» midler fra FNR. 
Eks. Detaljhandel og godteposer til jul.

Fastsettelse av kontingent
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Valg av styret
2025
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Styret innstiller følgende representanter For antall år

Steffen Hellesøe (Leder) Ikke på valg (1 år)

Knut Oscar Nordby (Nestleder, på valg) Gjenvalg 1 år

Rikke Øen (Administrator) Ikke på valg (1 år)

Monica Schau (Detaljhandel, Sentrum) Ikke på valg (1 år)

Mikal Rohde (Eiendom, på valg) Innstilling 2 år

Anders Pedersen (Drøbak City) Innstilling 2 år

Roald Selstad (Håndverk, på valg) Gjenvalg 2 år

Maria Enstad (Servering, på valg) Gjenvalg 2 år

Hanne Elviken (Helse og velvære, på valg) Gjenvalg 2 år

FNR valg 2025
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Takk for fremmøte!
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